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Barbara Gieroń

                                                                      INTERPELACJA

W sprawie: oświetlenia na ul. Owczej.

                        

W imieniu  mieszkańców  dzielnicy  Błeszna  bardzo  proszę  o budowę  oświetlenia  na ul. Owczej. 

Brak  oświetlenia  stwarza niebezpieczeństwo  dla  przemieszczających  się  szczególnie w okresie 

jesienno-zimowym  mieszkańców.

                                                                                                                   Z  poważaniem

                                                                                                                   Barbara Gieroń

                          

 


